
Zápis z jednání školské rady konané dne 24. června 2021 
 
Přítomni: Bc. Zuzana Bouzová , Ing. arch. Taťána Kusteinová, Bc. Petr Luska,           

Ing. Vlastimil Voříšek, Ing. Pavel Zahálka,  
 
Omluveni: Ing. arch. Jan Falta 
 
Hosté:  Mgr. Jiří Bureš 
 
 
1) Školská rada byla seznámena se způsobem fungování školy a vzdálené výuky po 

dobu uzavření škol z důvodu epidemiologických opatření. 
 
2) Členové školské rady byli seznámeni s dalším rozvojem školy (plánované stavební 

úpravy: zateplení, vzduchotechnika, akustické podhledy, vybavení školy, zřízení nové 
učebny pro BIM projektování a 3D tisk). 

 
3)  Školská rada byla seznámena s výsledky letošního přijímacího řízení. Otvírají se 4 

nové třídy. 
 
4) Školská rada byla seznámena s výsledky letošních maturitních zkoušek a opatřeními, 

které povedou k větší úspěšnosti žáků u maturitní zkoušky. 
 
5) Školská rada byla seznámena s personálním obsazením pedagogického sboru. 
  
6) Školská rada byla seznámena s letošními změnami ve financování škol.  
 
7) Školská rada byla seznámena s dotačními a grantovými programy školy. 
 
8) Školská rada byla seznámena s probíhajícími volbami do nové školské rady pro příští 

funkční období, funkční období současné školské rady bylo z důvodu pandemie 
prodlouženo. Ředitel školy poděkoval členům končící školské rady za činnost. 

 
 
 
 
Zapsala: Ing. arch. Taťána Kusteinová 
 


